
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Valfrihet, ökad tillgänglighet, 
förbättrad akutsjukvård och en 
utveckling av den vård som finns 
nära patienten är huvudfrågorna 
för Moderaterna i landstinget.  
 
Vi har visat i praktisk handling 
att vi kan ta ansvar, leverera 
bättre tillgänglighet, högre 
kvalitet och ökad valfrihet. Att 
fortsätta utveckla den solidariskt 
finansierade sjukvården är vårt 
vallöfte till länets invånare. 
 
Människors behov av vård 
tillfredsställs bäst med möjlighet 
till valfrihet och mångfald. De 
flesta människor kan göra sina 
val och hälso- och sjukvården ska 
utformas därefter. Vi har en 
vision om en vård som bygger på 
människors behov och där 
vården utgår från den mest 
centrala personen i all vård: 
patienten.  
 
Under de kommande fyra åren 
ska Hälso- och sjukvården bli 
ännu mer tillgänglig, rättvis och 
säker. 
 
 

 
 

Frågor? 
 

Kontakta oss: 
 

nina.lagh@moderat.se 
 

karl-henrik.nanning@salusansvar.se 

 
070-320 03 54 

 

www.moderaterna-haabo.nu 
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En vård tillgänglig 
för alla! 
 

 
 

Bålsta vårdcentral går nu 
över till en alternativ 
driftsform, en nödvändighet 
för att säkerställa bättre 
tillgänglighet, och vi vill 
verka för att fler etablerar 
sig i kommunen.  
 
Att kunna boka tid eller få 
svar på frågor via webben 
är något som ska vara en 
självklarhet. 

 

Satsa på 
kollektivtrafiken! 
 
 
Vår satsning på 
kollektivtrafiken har varit 
lyckosam med en extra, 
mindre buss i Bålsta tätort. 
Och vi har mer att göra. 
 
På landstingsnivå vill vi 
verka för ännu bättre 
kommunikationer i hela 
Håbo och över 
kommungränserna. Fler 
tåg och bussar där 
behoven är som störst. 
 

 
 

 

I väntan på 
ambulans 
 
 

 
 

 

 
Under mandatperioden 
har vi drivit på för att 
deltidsbrandmän ska 
kunna åka på IVPA-
larm – I Väntan På 
Ambulans, så att fler 
människor i akut behov 
av vård snabbt kan få 
hjälp även när 
ambulansen befinner sig 
långt ifrån 
olycksplatsen. 
 
 
 


